
 

Zápis č. 7/2015 (120) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 4. 5. 2015 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., prof. Ing. 
Roman Prokop, CSc., doc. Ing. František Gazdoš, Ph.D., Ing. Milan 
Navrátil, Ph.D., Ing. Hana Urbančoková, Bc. Tomáš Trčka, David 
Chromčák, Filip Soviš (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Ing. Libor Pekař, Ph.D. 

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, 
Ph.D., doc. Ing. Marek Kubalčík, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Mgr. 
Eva Navrátilová, Monika Krištofová, DiS. 

 

 

Předseda AS FAI Dr. Matýsek zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání.  

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 6/2015 (119).  

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015“. 

6. Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období od 7. 4. 2014 do 9. 2. 
2015. 

7. Různé. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 6/2015 (119)  

Zápis je bez připomínek. Dr. Matýsek zdůvodnil úpravu zápisů ze zasedání AS FAI 118 a 
119 týkající se vložení programu do úvodu zápisu pro větší přehlednost. 

Návrh usnesení AS FAI 120/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 6/2015 (119) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI s úpravou o schválený program na první straně zápisu.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  
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Usnesení AS FAI 120/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 6/2015 (119) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI s úpravou o schválený program na první straně zápisu. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo doručeno všem 
členům AS FAI elektronicky dne 27. 4. 2015.  

Návrh usnesení AS FAI 120/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 120.  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 6/2015 (119).  

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015“. 

6. Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období od 7. 4. 2014 do 9. 2. 
2015. 

7. Různé. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 120/2 

AS FAI jednomyslně schválil program zasedání č. 120.  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 6/2015 (119).  

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015“. 

6. Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období od 7. 4. 2014 do 9. 2. 
2015. 

7. Různé. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS.   

Děkan FAI 

 Zasedání Vědecké rady FAI proběhne ve středu 6. 5. 2015. 

 Výběrové řízení na obsazení pracovní pozice akademického pracovníka na UIUI 

proběhne 7. 5. 2015. Předseda AS FAI navrhl do komise pro výběrové řízení z řad 



Strana 3 (celkem 5)  Zapis15-07-120 

 

členů AS FAI Dr. Milana Navrátila z důvodu výuky v době konání výběrového 
řízení.  

 Na program VaVpI je možné získat další dotace z MŠMT. 

 Z jednání Kolegia rektora vyplynulo, že nákup jakéhokoli občerstvení včetně 
vody, kávy a čaje ze zdroje 1100 je vyloučen. 

Prod. Chramcov 

 Ve čtvrtek 23. 4. 2015 proběhl na FAI jubilejní 20. ročník mezinárodní soutěže 
pro studenty bakalářského a magisterského studia vysokých škol STOČ 2015. 
Soutěže se zúčastnilo 39 studentů z 6 vysokých škol.  

 Bylo schváleno rozdělení finančních prostředků pro soutěž IGA, jsou již založeny 
SPP prvky. 

 30. 4. 2015 byla zveřejněna témata disertačních prací na akademický rok 2015/16. 

 Dne 15. 4. 2015 úspěšně proběhly rigorózní zkoušky Ing. Pluháčka, Ing. Švejdy a 
Ing. Žáka z UIUI. 

Prod. Vojtěšek 

 14. 4. 2015 se vedení FAI setkalo se studenty bakalářských a magisterských 
studijních oborů. Ze strany studentů byla vznesena připomínka k úrovni 
komunikace některých akademických pracovníků se studenty. Proběhla diskuse 
k tomuto bodu. 

Prod. Kubalčík 

 Pror. Krutil navrhuje evidovat všechny zaměstnanecké a studentské mobility 
prostřednictvím portálu www.mobility.utb.cz. Tento návrh bude dále diskutován 
na zasedání Kolegia rektora. Proběhla diskuse týkající se efektivity daného 
návrhu. 

 Konečný termín přihlášek ke studiu na FAI v anglickém jazyce je 31. 5. 2015. 
K dnešnímu dni jsou přihlášeni 4 studenti do Mgr. studia a 6 studentů do DSP. 
Zahraniční oddělení UTB si vyžádalo předpoklad počtu zahraničních studentů 
v následujících 3 letech. 

 Ke studiu v zahraničí je přihlášeno 18 studentů FAI. 

 Evidujeme 8 zájemců o studium v „Letní škole“. V případě otevření „Letní školy“ 
na FAI bude kurz zaměřen na datovou bezpečnost, kurz povede Dr. D. Malaník. 

 Na příštím zasedání AS FAI bude předložena Výroční zpráva FAI za rok 2014. 

 Na webových stránkách FAI proběhne aktualizace osobních údajů akademických 
pracovníků a bude doplněna taktéž anglická verze.  

Předseda AS FAI 

 Informace z Rady vysokých škol byly zaslány členům AS FAI elektronicky 
(předseda AS FAI zasílá informace z RVŠ průběžně). 

 Informace ze zasedání AS UTB konaného dne 7. 4. 2015: 

o Byla předložena k projednání Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2014“. 

o Byl projednán návrh „Zprávy o hospodaření UTB za rok 2014“. 

o Program byl rozšířen o bod „Projednání návrhu rektora na jmenování 
člena Vědecké rady UTB“. 

o Rektor UTB informoval o snížení limitu studentů na UTB o 6,1%. 

http://www.mobility.utb.cz/
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o FAI, FHS a FT zažádala o prodloužení nebo rozšíření akreditací studijních 
oborů. 

o Proběhla volba děkana na FHS. Zvolena byla opět doc. Ing. Anežka 
Lengálová, Ph.D.   

o Proběhlo celostátní kolo soutěže FameLab. UTB reprezentoval jeden 
student. 

o Aktuální počet přihlášek ke studiu na UTB je 9111.  

o Na UTB bylo podáno 124 návrhů projektů IGA.  

o Pror. Sedlařík odpověděl na dotaz Dr. Pokorného týkající se používání 
databáze RUV. Databázi RUV mohou používat všechny fakulty UTB. 

o Kvestor Černý se vyjádřil k možnosti rozšiřování benefitů zaměstnanců, 
jejich rozšiřování nebylo na Kolegiu rektora doporučeno. 

Ad 5) Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015“. 

Tajemnice FAI seznámila členy AS FAI s textovou i tabulkovou částí materiálu. 
Rozdělení finančních prostředků FAI vychází z rozpočtu UTB. Elektronickou verzi 

rozeslala tajemnice 30. 4. 2015. Prof. Dostál vznesl dotaz na výši rozdělení příspěvků na 
dlouhodobý koncepční rozvoj organizace v poměru FAI a CEBIA Tech. Další dotazy 
k předloženému materiálu v tuto chvíli nebyly. Návrh bude postoupen k projednání EK 
AS FAI.   

Ad 6) Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období od 7. 4. 2014 do 9. 2. 
2015.  

Návrh Zprávy o činnosti AS FAI krátce představil předseda AS FAI Dr. Matýsek. Finální 

elektronická verze dokumentu byla rozeslána členům AS FAI dne 27. 4. 2015. Dotazy 
ani připomínky k předkládanému návrhu nebyly. 

Návrh usnesení AS FAI 120/3 

AS FAI schválil návrh Zprávy o činnosti AS FAI za období od 7. 4. 2014 do 9. 2. 2015 ve 
verzi pro hlasování AS FAI z 27. 4. 2015.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 120/3 

AS FAI schválil návrh Zprávy o činnosti AS FAI za období od 7. 4. 2014 do 9. 2. 2015 
ve verzi pro hlasování AS FAI z 27. 4. 2015. 

Ad 7) Různé. 

 Zasedání EK AS FAI proběhne dne 11. 5. 2015 ve 13 hod. v místnosti 51/606. 

 Dr. Matýsek prezentoval připomínky akademických pracovníků týkající se žádostí 
studentů o 3. termíny KZ.  Bude projednáno na zasedání KD. 
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 Ing. Urbančoková vznesla dotaz k možnostem příspěvku na zdravotní pojištění pro 
studenty DSP nad 26 let. Problematika je řešena na úrovni rektorátu. 

 Bc. Trčka informoval o tom, že automat na bagety ve foyer U5 nefunguje při 

platbě studentskou kartou. Dr. Matýsek prověří u ředitele KMZ Ing. Procházky. 

 F. Soviš vznesl dotaz na možnost vybudování přístřešku pro kola u budovy U5. 
Tajemnice prověří možnosti. Nyní mohou studenti odkládat kola pod přístřešek 
u budovy U56. 

 Dr. Navrátil se dotázal, v jaké fázi je instalace elektronického zařízení na minutky 
v menze. Bylo mu odpovězeno. 

Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 18. 5. 2015 od 13.30 hod v zasedací 
místnosti 51/606. 

  
Ve Zlíně dne 7. 5. 2015 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


